
 
 

 
 
 
 
 

 
Geachte college, 
 
Dank voor de beantwoording van de artikel 45 vragen die wij 4 augustus hebben gesteld over het 
uitblijven van actie op het handhavingsverzoek van de betrokken bewoners aan de Nilantsweg. 
 
De beantwoording viel ons echter tegen op een belangrijk aspect in deze zaak. En dat hadden wij 
toch niet verwacht van een college dat met de slogan 'Zwolle verdient maatwerk' een belangrijke 
pijler kent. Een college dat veelal in een belangwekkend proces de Zwollenaar of de cliënt centraal 
stelt in plaats van het systeem.  
 
Ondanks het feit dat in eerdere beantwoording het college heeft aangegeven bereid te zijn te 
komen tot een bevredigende oplossing voor de betrokken bewoners aan de Nilantsweg, is daar 
geen enkele vervolg aan gegeven. De kille opsomming van juridisch relevante momenten in het 
eerste deelantwoord maakt dat duidelijk. Het college presenteert het beeld dat het ingezette traject 
moet en zal leiden tot een gerechtelijke uitspraak in het voordeel van de overheden. 
 
Er is op geen enkele manier contact gezocht met de betrokken bewoners om te verkennen waar 
pijnpunten nu exact liggen en hoe partijen tot elkaar kunnen komen. Er is geen sprake geweest 
van enige vorm van bemiddeling.  
 
Het CDA gaf u al eerder mee, dat wat ons betreft een uitkoop van de families ook bespreekbaar 
zou mogen zijn. Wij vinden dat de raad weloverwogen ook tot een besluit dienaangaande zou 
moeten kunnen komen. 
 
Voorzitter,  
Het voorgaande brengt ons daarom ook tot de volgende vragen: 
 
Gaat u op korte termijn in gesprek met de bewoners om te bezien hoe tegemoet kan worden 
gekomen aan het gevoelen van onveiligheid van de betrokken bewoners? 
 
Bent u daarbij bereid maatwerk toe te passen en de betrokken Zwollenaren centraal te stellen om 
te komen tot die bevredigende oplossing? 
 
Bent u bereid de raad te informeren over de uitkomst van dat gesprek en voor de behandeling van 
de begroting 2015 te komen met een duaal voorstel aangaande de afwikkeling van deze zaak, 
waarbij centraal het feit staat dat voor betrokken Zwollenaren een voor hen bevredigende 
oplossing wordt bereikt. 
 
Namens de fractie van het CDA, 
 
Martijn van der Veen 


